
对外经济贸易大学留学生本科申请承诺书

承诺人护照姓名：

中文姓名：

护照号码：

国 籍：

在此郑重承诺：

1. 本人已仔细阅读对外经济贸易大学 2023年留学生本科申请要求

2. 本人 中国国籍 未申请过 已注销 持有

中国户籍 未申请过 已注销 持有

旅行证 未申请过 已注销 持有

3. 本人提供给对外经济贸易大学的所有申请材料和个人信息真实有

效，无隐瞒欺骗、无造假；

4. 本人已知晓并愿意配合在申请阶段及录取后，对外经济贸易大学

大学及相关部门对本人入学前的信息核查工作；如人提供的材料中有

隐瞒、欺骗、造假，一经发现，对外经济贸易大学有权取消本人入学

资格及拒绝提供签证，且由此导致的一切责任和后果由本人承担。

学生签字：

日期：



Commitment Letter for International Undergraduate
Applicants of the University of International Business and

Economics (UIBE)
Promisee’s passport name:

Chinese Name:
Passport number:

Nationality:

Hereby solemnly promise:

1. I have carefully read the 2023 undergraduate application requirements
for international students at the University of International Business and
Economics
2.1 I have never applied for Chinese citizenship

I have already cancelled Chinese citizenship
I have Chinese citizenship

2.2 I have never applied for Chinese census register
I have already cancelled Chinese census register

I have Chinese census register
2.3 I have never applied for Chinese “Travel Document”

I have already cancelled Chinese “Travel Document”
I have Chinese “Travel Document”

3. All application materials and personal information provided by me to
the University of International Business and Economics are true and valid,
without concealment, deception, or falsification;
4. I am aware of and willing to cooperate with the University of
International Business and Economics and relevant departments in
verifying my information before enrollment during the application stage
and after admission; If there is concealment, deception, or falsification in
the materials provided by a person, upon discovery, the University of
International Business and Economics has the right to cancel their
admission qualification and refuse to provide a visa, and all
responsibilities and consequences arising from this shall be borne by
themselves.

Student Signature:
Date:


